
Hodnocení festivalu KRVÁK 2020. 

 

Na pozvání našich přátel jsme s mým manželem Michalem Cabanem 
vyrazili, (konečně bez dětí) na festival k Jindřichovu Hradci do obce 
Hospříz. Po dlouhých letech strávených na festivalových pódiích ve 
Varech či 4tyřech dnů v pohybu, jsme vůbec netušili, co nás na této 
malé obci může čekat.  

A bylo to báječné, jako bychom se v příjemné atmosféře malého 
útulného statku přesunuli o mnoho let zpět, když jsme 
v devadesátkách akce podobného typu navštěvovali. Uvolněná 
nálada byla ohromující. Sestavený program, bez „velkých“ hvězd 
dokázal po celý den bavit děti i dospělé. Doprovodné programy, jako 
různé typy workshopů (loutky, amulety, atd.) příjemně doplňovali 
rumraj na dvoře, kde bylo možné ochutnat speciality místního řezníka 
a zapít je pivem z lokálního pivovaru Grasel. Zásobování, ale i střídání 
jednotlivých umělců na pódiu bylo velmi dobře organizováno, takže i 
z pohledu profesionála pořadatelé akce vše zvládali bez problémů. 

Sympatické bylo vidět, že se na tento festival přišlo podívat opravdu 
hodně místních občanů a tak si říkám, že organizovat zábavu na 
malých regionech je vlastně velice záslužná činnost, která může 
obohatit nejenom místní, ale do regionu přilákat i návštěvníky 
z širšího okolí. Prostě propojovat, komunikovat, inspirovat se. Celou 
akci hodnotím velmi pozitivně, i my jsme se velmi příjemně bavili až 
do samotného závěru, kdy jsme si dokonce zatančili závěrečný 
taneček. 

Hodně síly do organizace dalších ročníků (když nás COVID nechá). 
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